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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

 

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2014/2015, ki je bila v sredo, 24. 9. 2014, ob 17. uri v OŠ 

Dušana Flisa Hoče, v učilnici 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnici ravnatelja: ga. Darja VANTUR, ga. Marija TRPIN 

Predstavnica podružnične šole Reka: ga. Lidija ŠOŠTARIĆ 

Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda: ga. Katja FRECE 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole: 3. b razred 

Predstavniki staršev vrtcev: Mehurčki, Ustvarjalci  

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti  in imenovanje zapisnikarja 

2. Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in  podpredsednika 

3. Izvolitev predstavnika staršev vrtca (nadomestne volitve) v Svet zavoda 

4. Poročilo o  realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2013/2014 

5. Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2014/2015 

6. Pripombe in predlogi staršev iz roditeljskih sestankov  

7. Razno 

 

 

AD1  Ugotovitev sklepčnosti in imenovanje zapisnikarja 

 

Gospod ravnatelj, Alojz Velički, pozdravi zbrane in razloži prisotnost vseh predstavnikov 

oddelčnih skupnosti šole in vrtca. Predstavi dnevni red, ugotovi prisotnost in sklepčnost. 

Prisotna je večina predstavnikov. Poda se predlog za zapisnikarico, go. Martino Fras, katero 

predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 42 staršev, soglasno so potrdili 

predlagani dnevni red. 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Martino Fras. 

 

 

AD2 Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in     

podpredsednika 

 

Ravnatelj pojasni, da je v skladu s poslovnikom Sveta staršev na prvi seji potrebno izvoliti 

predsednika in podpredsednika Sveta staršev. Predstavniki staršev so predlagali, da se gospo 

Skerbiš ponovno predlaga za funkcijo predsednice Sveta staršev, ker je svoje delo kot 

predsednica Sveta staršev opravljala zelo vestno in dobro že v prejšnjem šolskem letu. Starši 

so z javnim glasovanjem potrdili gospo Skerbiš za predsednico Sveta staršev v šolskem letu 

2014/15.  
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Ker so člani Sveta staršev tako predstavniki šole kot vrtcev, je gospa Skerbiš predlagala, da se 

izbere za podpredsednika Sveta staršev predstavnik iz vrtca. Vsi predstavniki staršev so se s 

tem predlogom strinjali. Podali so predlog, da se za podpredsednico Sveta staršev potrdi gospo 

Lobnik Jernejo. Na javnem glasovanju so soglasno podprli gospo Lobnik Jernejo za 

podpredsednico Sveta staršev. 

 

SKLEP 3: Svet staršev zavoda Osnovne šole Dušana Flisa Hoče je konstituiran, ker je bilo 

prisotnih 42 staršev od 45. 

Za predsednico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Ribanno SKERBIŠ.  

Za podpredsednico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Jernejo LOBNIK. 

 

Gospod ravnatelj preda vodenje sestanka od druge točke naprej izvoljeni predsednici Sveta 

staršev, ge. Skerbiš. 

 

 

AD3  Izvolitev predstavnika staršev vrtca (nadomestne volitve) v Svet zavoda 

 

Ker je potekel mandat g. Radovanu Krajncu, saj je njegov otrok začel obiskovati 1. razred 

osnovne šole, so bile potrebne nadomestne volitve, za katere so predlagali kandidate v vseh 

oddelkih vrtca. Volitve so potekale preko glasovnic, kandidata so izbirali med 15 predlogi. 

Predstavniki staršev vrtca so tako izoblikovali enoten predlog za predstavnico staršev vrtcev v 

Svetu zavoda, predlagana je ga. Jerneja Lobnik. Ga. Skerbiš predstavi pogoje, ki veljajo za 

funkcijo predstavnika Sveta staršev vrtcev (predstavnik ne sme biti zaposlen na šoli oz. vrtcu 

in ne na občini). Predsednica je podala predlog na javno glasovanje. Svet staršev je javno 

soglasno potrdil gospo Jernejo Lobnik kot predstavnico Sveta staršev vrtca v Svetu zavoda. 

 

SKLEP 4: Svet staršev je soglasno imenoval predstavnico Sveta staršev vrtca gospo Jernejo 

Lobnik v Svet zavoda. 

 

 

AD4  Poročilo o  realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2013/2014 

 

Pomočnica ravnatelja, ga. Vantur, je pripravila poročilo o delu v šolskem letu 2013/2014 in 

člane Sveta staršev seznanila z njegovo vsebino. Program dela Osnovne šole Dušana Flisa se 

je izvajal v skladu z letnim delovnim načrtom in je bil v celoti realiziran. Uspeh vseh 497 

učencev (1. do 9. razred) je bil zelo dober, le en učenec ponavlja razred. Rednega roka NPZ se 

je udeležilo 44 (od 46) učencev 9. razredov in vseh 52 učencev 6. razredov. Učenci 9. razredov 

so pri dveh predmetih dosegli rezultate, ki so bili nad republiškim povprečjem. V 6. razredih 

so bili učenci pri vseh predmetih nad republiškim povprečjem. V sklopu dopolnilnega in 

dodatnega pouka je bilo realizirano planirano število ur. Ob koncu šolskega leta je imelo 48 

učencev Odločbo o usmeritvi v Program OŠ s prilagojenim izvajanjem in dodatno strokovno 

pomočjo. Vsi učenci 7., 8. in 9. razredov so še naprej sodelovali v projektu ”Nemščina kot drugi 

obvezni tuji jezik”. Učencem od 1. do 3. razreda je omogočeno zgodnje učenje angleščine, 

razredom od 4. do 6. pa učenje nemščine. Organizirane in v celoti realizirane so bile tri šole v 

naravi za učence 3., 5. in 8. razredov. Delo v OPB na matični OŠ je potekalo v sedmih skupinah, 

na podružnični šoli Reka pa v dveh skupinah. Interesne dejavnosti so bile izvedene po 

planiranem načrtu in v celoti realizirane. Učenci so se udeležili različnih šolskih, regijskih in 

državnih tekmovanj. V šolskem letu 2013/2014 je bila za izboljšanje kvalitete pouka nabavljena 

različna učna tehnologija, kot so: interaktivni projektorji, prenosni računalniki, tiskalniki in 
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podobno. Ga. Vantur izpostavi tudi delo z nadarjenimi, ki je potekalo po zastavljenem planu. 

Ob koncu šolskega leta je bilo na šoli skupaj 61 nadarjenih učencev. Predstavi tudi sistem 

šolske prehrane, kjer pove, da je bila na šoli v preteklem letu izvedena anketa med učenci, s 

katero so ugotovili, da je večina otrok s prehrano zadovoljna. Preteklo šolsko leto ocenjuje kot 

izjemno pozitivno in uspešno. 

 

Ga. Trpin predstavi Zaključno poročilo vrtcev Hoče in Rogoza za šolsko leto 2013/14. V obeh 

vrtcih so izvajali dejavnost predšolske vzgoje v petnajstih oddelkih, kjer je bilo skupno 

vključenih 290 otrok. Trije otroci so imeli po odločbi zagotovljeno dodatno strokovno pomoč. 

Vsi zaposleni v vrtcu imajo ustrezno strokovno izobrazbo. Otroci so bili razporejeni po oddelkih 

glede na starostno obdobje in sicer v prvo starostno obdobje od 1. do 3. leta in drugo starostno 

obdobje od 3. do 6. leta starosti. Vsi oddelki so bili maksimalno zapolnjeni. V vrtcu so 

pripravljali tudi različne obogatitvene dejavnosti kot so: Športna značka Mali sonček, Bralna 

značka Palček Bralček, Cici vesela šola, Eko projekti, z namenom, da se otrokom in staršem 

ustvari še več prijetnih trenutkov. V vrtcu je potekal tudi inovacijski projekt uvajanja tujega 

jezika v vrtcih (angleščina). Komunikacija s starši je bila sprotna in odkrita, izvedli so se trije 

roditeljski sestanki s predavanji, govorilne ure so bile realizirane po planu. Kader v vrtcih je 

ostal enak kot v prejšnjem letu. Večjih investicij s strani ustanovitelja ni bilo. 

 

Ker razprave ni bilo, je Svet staršev sprejel sklep: 

 

SKLEP 5: Svet staršev je soglasno podal pozitivno mnenje k poročilu o uresničevanju LDN za 

preteklo šolsko leto 2013/2014. 

 

 

AD5  Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2014/2015 

 

Gospod ravnatelj je člane Sveta staršev podrobno seznanil z letnim delovnim načrtom za šolsko 

leto 2014/2015. Zadani so veliki cilji in želja po ohranitvi dosežene kakovosti.  

 

Prednostne naloge so predvsem: 

 Udejanjanje posodobljenih učnih načrtov.  

 Ohranjanje dosežene kakovosti.  

 Realizacija nalog po analizi NPZ pri SLJ, MAT, TJA, FIZ.  

 Didaktika ocenjevanja znanja, formativno spremljanje. 

 Uvajanje sodobnih učnih oblik in metod dela. 

 

V šolskem letu 2014/15 je na centralni šoli v Hočah vpisanih 479 učencev, na podružnični šoli 

pa 60 učencev. Šola bo še naprej skrbela za krepitev dela z nadarjenimi. Vpis v šolo se je v 

letošnjem šolskem letu bistveno povečal, na 540 otrok, kar je posredno takoj povezano z 

drugimi težavami, predvsem s prostorsko stisko. Ravnatelj vidi rešitev v morebitni gradnji 

novih prostorov, za kar bi bil potreben dogovor z ustanoviteljico, občino Hoče–Slivnica. 

 

V nadaljevanju izpostavi šolsko prehrano, kjer pove, da je težko zagotoviti ravnovesje med 

zdravo prehrano in željo učencev. Poudari veliko izbirno interesnih dejavnosti, saj so želje 

učencev zelo različne. Izpostavi možnost začetka delovanja čebelarskega in šahovskega krožka. 

 

Predstavi srečanje z evroposlanko, go. Tanjo Fajon, ki bo predvidoma 10. oktobra obiskala OŠ 

Dušana Flisa Hoče ter učencem 9. razredov na okrogli mizi pobližje predstavila Evropsko unijo, 

njene institucije in njeno delovanje. 
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V nadaljevanju pomočnica ravnatelja, ga. Trpin, predstavi Letni delovni načrt za vrtce Hoče in 

Rogoza za šolsko leto 2014/15. V letošnjem šolskem letu ni nikogar na čakalni listi, saj so vsi 

otroci vključeni v vrtec. Poudari, da večina osnovnih stvari, ki se tičejo programa ostaja enakih, 

prav tako obogatitveni program, kjer so nekateri programi dodani, nekateri pa opuščeni, zaradi 

njihovih zaključkov. Kadrovski pogoji ostajajo enaki kot v lanskem letu. Program 

investicijskega vzdrževanja in nabava opreme bo odvisna od sprejetja proračuna Občine Hoče-

Slivnica. Predvidena je ureditev klime in prezračevalnega sistema v starem delu vrtca Hoče, 

prav tako izdelava projekta za zamenjavo dotrajane električne napeljave v starem delu vrtca 

Hoče in ostalo. 

 

Ker razprave ni bilo, je Svet staršev sprejel sklep: 

 

SKLEP 6: Svet staršev je soglasno podal pozitivno mnenje k predlogu LDN za šolsko leto 

2014/15. 

 

Gospod ravnatelj v nadaljevanju predlaga potrditev sprejema nadstandardnega programa, 

kamor spadajo strokovne ekskurzije, tečaji plavanja in podobno (priloga) ter ga daje v potrditev  

Svetu staršev. 

 

SKLEP 7: Svet staršev je soglasno potrdil predlog nadstandardnega programa Osnovne šole 

Dušana Flisa Hoče za šolsko leto 2014/15. 

 

 

AD6  Pripombe in predlogi staršev iz roditeljskih sestankov  

 

Ga. Skerbiš pove predstavnikom, da bo ažurno obveščala starše in jim posredovala informacije, 

ki jih bo prejela s strani šole. V nadaljevanju poda predsednica možnost predstavnikom vrtca, 

da izrazijo svoje pripombe in podajo predloge. 

 

 Enota Raziskovalci: predstavnica izpostavi spletno stran vrtcev, za katero so soglasno 

ugotovili, da je potrebna prenove. Ga. Lobnik je ponudila pomoč pri izdelavi spletne 

strani.  

 

Ostali predstavniki enot vrtcev niso imeli predlogov, v primeru, da bodo kasneje imeli kakšne 

predloge, se bodo obrnili na svoje predstavnike. 

 

Sledili so predlogi in pripombe predstavnikov šole: 

 Predstavnica 1. c je izpostavila problem prerivanja med odmori med mlajšimi in 

starejšimi otroki, zanima jih ali obstajajo dežurstva. 

Ga. Vantur odgovori, da se dežurstva redno izvajajo. 

 Predstavnica 1. d izpostavi problem prevoza iz podružnične šole v matično šolo na 

trening odbojke. Ali bi se lahko za prihodnje šolsko leto zagotovil majhen avtobus za 

prevoz otrok na matično šolo na interesne dejavnosti? 

Svet staršev daje pobudo, da bi se za uresničevanje športnih interesnih dejavnosti na 

podružnični šoli za šolsko leto 2015/16 organiziral prevoz, ki bi ga financirala občina.  

Gospod ravnatelj pojasni, da nastaja tudi problem spremljevalca na organiziranem 

prevozu (saj se učenci prvih razredov ne smejo voziti na avtobusu brez staršev ali 

spremljevalcev, kot nas zavezuje zakonodaja). 

 Predstavnica 2. b povpraša o možnosti uvedbe drugega tujega jezika nemščine z 

zunanjim izvajalcem in ali je možna organizacija le tega. Prav tako jih zanima možnost 
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Športnega oddelka, kjer dobi razred dve dodatni športni uri. Izpostavijo tudi, da bi bil 

potreben poudarek tudi na druge športe, kot na primer košarka, in ne samo odbojka. 

G. ravnatelj odgovori, da bodo poiskali različne ponudbe in le te predstavili staršem. 

Predstavnica izpostavi tudi možnost šahovskega krožka.  

Dogovorili so se, da bodo priskrbel kontakt mentorja iz Železničarskega šahovskega 

kluba Maribor. 

Izpostavi problematiko termina odbojke v času OPB, saj je zainteresiranih učenk 

preveč. Zanima jih ali je kakšna možnost dveh skupin, kot je predlagal njihov trener g. 

Glodež. 

G. ravnatelj odgovori, da ima šola primarno nalogo opraviti pedagoški proces, ki je 

predviden za oddelek podaljšanega bivanja, zaželeno je, da učenci naredijo domačo 

nalogo, da se lahko z učiteljicami še kaj pogovorijo, rešijo kakšno težavo in podobno. 

Predstavnica izpostavi tudi problem premajhne kapacitete wc-ja za nižjo stopnjo, zaradi 

katere prihaja do velike gneče med odmori.  

Ravnatelj odgovori, da je gneča zaradi večjega števila otrok in glede na razpoložljive 

kapacitete. Problema ni mogoče odpraviti iz danes na jutri. Učiteljice so s tem 

seznanjene in do problema pristopajo razumevajoče. 

 Predstavnik 2.c povpraša o možnosti izvedbe interesne dejavnosti nemščine ene ure na 

teden v sklopu šole. 

 Predstavnica 3. c prav tako izpostavi problem odbojke v času OPB. Veliko deklic se je 

vpisalo k odbojki. Govorili so že s trenerjem, saj je 2. in 3. razred združen. Prošnja 

staršev pa je, če bi bilo možno, glede na veliko športno dvorano, da bi bila dva termina 

punc, ločeno 2. in 3. r.  

Gospod ravnatelj odgovori, da po 16. uri šola več nima možnosti posegati v te prostore 

in  poda predlog, da klub najde dodatnega trenerja v enakem terminu. 

 Predstavnica 4. c (podružnica) je predstavila varnostni problem poti v šolo in domov. 

Sprašuje, ali je mogoče zahtevati postavitev ležečih policajev in ali bi se lahko prehod 

prestavil višje. 

Vodja podružnične šole, ga. Šoštarić, odgovori, da je že bila podana pobuda na občino, 

da bi se na spodnji terasi naredilo parkirišče, kjer bi otroci lahko odšli po stopničkah 

do šole sami. Gospod ravnatelj razloži, da je za postavitev ležečih policajev in 

prestavitev prehoda za pešce najprej potrebno pridobiti soglasje s strani Agencije za 

ceste oziroma to reševati preko občine. Kar se tiče šolske poti, je veliko tudi na starših, 

da se jih opozori in pozove k počasnejši vožnji, saj se dnevno vozijo po tej cesti. 

Izpostavili so tudi lokacijo koša za smeti pred prehodom za pešce (šola Hoče), kar naredi 

pešca zelo nevidnega, ko stopi izza postavljenega koša.  

Ravnatelj pove, da bodo koš premestili. (Koš za smeti je bil naslednji dan prestavljen 

na drugo stran prehoda za pešce). 

 Predstavnica 6. b izreče pohvalo gospe razredničarki, saj je imela lepo pripravljen 

roditeljski sestanek, ki se je začel s pohvalami. Predstavnica predlaga, da bi v bodoče 

staršem že v 5. razredu predstavili in razložili pomen učnih skupin, saj marsikdo ne ve, 

kaj to pomeni.  

Ravnatelj pojasni, da bodo staršem problematiko o učnih skupinah predstavili na 

zadnjih roditeljskih sestankih 5. razredov, v mesecu maju.  

 Predstavniki 8. razredov so izpostavili lanski izlet v Benetke, kjer je prišlo do neljubega 

dogodka. Agencija se je opravičila in jim ponudila drugi termin izleta ter 10% popust. 

Starši želijo pojasnilo glede te znižane cene.  

Ga. Vantur je odgovorila, da je že bila v kontaktu z g. Podgorškom (direktorjem 

agencije), ki bo v prihodnjih dneh vrnil 6 € vsakemu učencu, ki se je udeležil izleta 

(zadeva je bila realizirana). 
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Predstavniki so prav tako izrazili zanimanje, zakaj na spletnih straneh šole ni objavljenih 

urnikov. Nekateri starši se z objavo ne strinjajo, saj ne vidijo potrebe po neprestanem 

sledenju otrok in polagajo odgovornost na svoje otroke, naj bodo zadolženi za določene 

stvari in naj čutijo neko mero odgovornosti. Ker se predstavniki staršev glede predloga 

niso zedinili, je predsednica podala predlog na glasovanje. Rezultat je bil 19 za, 1 proti, 

ostali se vzdržijo, tako je bil predlog sprejet. 

Ravnatelj se z navedenim strinja in pove, da bo urnik objavljen na spletni strani šole. 

 Predstavnik 9. a le poda v vednost, da bo valeta devetošolcev v Kulturnem domu Hoče. 

 

 

AD7 Razno 
 

Gospod ravnatelj seznani Svet staršev z obiskom šolske inšpekcije z dne 26. 8. 2014 in predstavi 

ugotovitve o izrednem inšpekcijskem nadzoru.  

 

SKLEP 8: Gospod ravnatelj je obvestil Svet staršev o ugotovitvah inšpekcijskega nadzora in 

podanega predloga iz zapisnika o izrednem inšpekcijskem nadzoru z dne 26. 8. 2014. 

 

Gospod ravnatelj pozove predstavnike staršev, da izvolijo 4 nove predstavnike staršev za šolski 

sklad.  

 

SKLEP 9: Na podlagi določil 135. člena ZOFVI-UPB5, Uradni list 36/08, so člani Sveta 

staršev soglasno imenovali v upravni odbor šolskega sklada naslednje predstavnike: 

- go. Ribanno Skerbiš, 

- go. Lili Kobal, 

- go. Anastazijo Gselman, 

- g. Janka Turnerja, 

za mandat, ki ga bo določil upravni odbor s pravili. 

 

Predstavniki Sveta staršev prav tako javno soglasno izvolijo novo predstavnico v Komisijo za 

šolsko prehrano, gospo Barbaro Senekovič. 

 

SKLEP 10: Svet staršev je javno soglasno imenoval predstavnico v Komisijo za šolsko 

prehrano, go. Barbaro Senekovič. 

 

Ker razprave več ni bilo, se predsednica Sveta staršev, ga. Skerbiš, zahvali vsem prisotnim za 

udeležbo. Seja sveta staršev se je zaključila ob 19.50 uri. 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     ga. Ribanna Skerbiš 
 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti, 

- Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2013/14 (se nahaja 

v tajništvu šole), 

- Letni delovni načrt zavoda za šolsko leto 2014/15 (se nahaja v tajništvu šole), 

- Nadstandardni program za šolsko leto 2014/15. 


